



2021-03-04

Tid: 20210304 kl 13.30 – 15.00

Plats: Zoom möte

Kallade:	Helena Wessman	deltog ej
	Peter Liljenstolpe	KMH
	Thomas Berggren	"
	Gabriella Civalero	"
	Johanna Öhgren	deltog ej
	Tomas Norberg	"
	Filip Kvissberg	OFR-Läraryrket
	Klara Rylander	Saco-S
	Bengt Stark	"
	Sven Åberg	"
	Faustino Fernandez	Seko
	Vilhelm Weren	KMS
	Jerry Abdo	"

Ärenden	
1. Föregående minnesanteckning	Föregående minnesanteckningar läggs till handlingarna, men vi behöver komplettera med att vi lägger till några punkter när det gäller samverkansavtalet. T ex anställningsärenden. Vi kan behöva ha fler möten. Facken behöver återkomma med fler punkter. Ev inte i samverkansavtalet, men ev i en rutin för samverkan. Punkten samverkan tas upp på nästa CSG och parterna får i "hemläxa" att återkomma med punkter som vi behöver förtydliga. Klara kommenterar att även Ag bör återkomma med vilka frågor som är viktiga och vad man som Ag vill uppnå.
2. Coronainformation	Peter redogjorde för de frågeställningar som hanteras av Coronagruppen fn. Thomas Berggren bjöds in för att redogöra för hur KMH tänker kring utbildning och öppethållande på Campus under våren och i sommar. Bl a har det inkommit önskemål från studenterna (från den studentenkät som skickats ut och nu sammanställts) om att få besked om vad som gäller för att kunna planera. Det är förstås viktigt för övriga på KMH att få veta vad som gäller. Möjlighet för facken att inkomma med synpunkter inför

<p>3. Strategi - VP</p>	<p>rektors beslut i nästa vecka.</p> <p>Filip undrar om riskbedömningar och antalet personer i lokalerna. Undrar vem som ska bestämma om/när munskydd ska användas.</p> <p>Jerry ser gärna tydligare riktlinjer kring användandet av munskydd och användandet av plexiglas.</p> <p>Bengt uttryckte önskemål om fler vagnar. Ibland får man inte svar via helpdesk om den är bokad eller ej. Enligt Filip fungerar det med två datorer och utan vagn.</p> <p>Sven undrar om vi vet hur smittläget är på KMH. Vet vi det? Frågan tas upp i Coronagruppen om smittläget. Nu har nya direktiv kommit från FHM om smittspårning. Det borde göra att vi får reda på smittläget på ett bättre sätt nu. Samtal i gruppen om smittspridningen och möjlighet för KMH att agera.</p> <p>Thomas berättar att SAM tittar på kommunikation om vissa förtydliganden. Ag tar med sig frågorna som kommer upp till Coronagruppen.</p> <p>Peter förklarar processen från strategi till VP och hur vi t ex har ett antal riktlinjer som ska tas fram. Förutom det vi vill uppnå i verksamheten måste vi också förhålla oss till olika lagar och förordningar. En riktlinje beslutas av rektor. Vi behöver tänka igenom vilka områden vi ska prioritera i varje riktlinje. De rådgivande organen har fått uppdrag att ta fram förslag på riktlinjer. Helena kommer sedan fattas beslut om riktlinjer. Dessförinnan som kommer detta presenteras i bl a CSG. Akademierna arbetar nu på att ta fram VP för sina respektive akademier. Tanken är att allt ska fastställas samtidigt.</p> <p>Den 25 februari genomfördes en konferens med ansvariga för de olika riktlinjerna, akademichefer, handläggare för de olika frågorna, KVF samt alla avdelningschefer.</p> <p>Sven kommenterar att råden är ett sätt att få till en kommunikation inom skolan. Lättare att ha frågor när arbetet blivit mer konkret. Vi får naturligtvis utvärdera hur råden fungerar och om vi skapar parallella processer eller om det kommer att fungera bra. Det som kommer fram i råden måste nå fram till samverkan på t ex akademierna. Det är vi som fackliga som ska övervaka att samverkan fungerar. Peter uppmanar oss att tänka på det när det gäller konkreta frågor till samverkansavtalet. Kan det t ex vara möten som som inte fungerar eller hålls för sällan. Vi behöver ha mer konkreta frågor/ inspel som vi kan föra vidare till chefer.</p>
-------------------------	---



Minnesanteckningar
SAMVERKAN CSG

2021-03-04

Övriga ärenden	
----------------	--